
            JUDETUL VASLUI 
          COMUNA ZAPODENI                                                                                                                     
           CONSILIUL LOCAL 
                                                P R O C E S  -  V E R B A L 
 

Incheiat astăzi 30 ianuarie 2023 în şedinţa extraordinară a Consiliului  local al Comunei 
Zapodeni,judetul Vaslui,sedinţă  ce are loc în localul Consiliului local  Zăpodeni,sala de 
ședință,etajul I, începând cu orele  15,00 si care a fost convocată  prin Dispoziția primarului 
comunei Zăpodeni nr. 23/26 ianuarie 2023. 

 La începutul sedinţei d-na.Solomon Tansa,secretarul  general al comunei face apelul 
nominal al consilierilor prezenţi ,arătând că  la lucrările  şedinţei sunt  prezenţi  12 consilieri  ce 
alcătuiesc consiliul local ,lipsește motivat domnul consilier Prisecasru Constantin-Gabriel, la 
lucrările ședinței participă domnul primar Chiratcu Ionel și doamna contabil Stîngaciu Eugenia-
Claudia. 

 In conformitate cu prevederile  art. 138 alin. 1) şi alin. 15)  din Ordonanţa de urgenţă  
nr.57/2019,privind Codul administrativ cu modificările ulterioare,d-na. secretar general  Solomon 
Tansa supune spre aprobarea consilierilor,continutul procesului –verbal al şedinţei ordinare din 26 
ianuarie 2023 care a fost pus  la dispozitia consilierilor înainte de începerea lucrărilor şedinţei.   

Se solicită dacă mai sunt alte obiectiuni cu privire la continutul procesului-verbal. 
Nefiind alte obiecţiuni, se supune la vot procesul-verbal  care a fost aprobat cu votul celor 

12  consilieri prezenți. 
            In continuare domnul consilier Pintilie Neculai , presedinte de sedinţă aduce la cunostinţă  
proiectul  ordinii de zi:  
   1.  Proiect de hotarâre  privind  repartizarea excedentului bugetului local al comunei 
Zăpodeni înregistrat la data de 31 decembrie 2022. 

 

                                                                  Inițiator,primar Chiratcu Ionel 

      2.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului local de venituri și cheltuieli pe anul 
2023. 
                                                                  Inițiator,primar Chiratcu Ionel 

 Nefiind  obiecţiuni  cu privire la ordinea de zi ,se supune la vot ,cine este pentru?12  
voturi,  împotrivă? Nu sunt,  abţineri,nu sunt.                                              

           Se trece la punctul I -  proiect de hotărâre  privind   repartizarea excedentului bugetului 
local al comunei Zăpodeni înregistrat la data de 31 decembrie 2022. 
           Avizul favorabil  al comisiei activităţi economico- financiare,  amenajarea teritoriului şi 
urbanism,protecţia mediului şi turism, raportul compartimentului de resort.            
            Nefiind alte discuţii la acest  punct al ordinii de zi,se supune la vot proiectul de hotărâre 
care este aprobat cu votul celor 12 consilieri prezenti.   
           Se trece la punctul II -  proiect de hotărâre  privind aprobarea bugetului local de venituri 
și cheltuieli pe anul 2023. 
           Avizul favorabil  al comisiilor pentru   învățământ,sănătate și familie,muncă și protecție 
socială,protecție copii,tineret și sport,activități social-culturale,culte, pentru  activităţi 
economico- financiare,  amenajarea teritoriului şi urbanism,protecţia mediului şi turism ,pentru 
agricultură,juridică și de disciplină, raportul compartimentului de resort.  
Urmează discuții: 



 Domnul consilier Nițică Claudiu Nicolae solicită unele clarificări privind obiectivele de 
investiții pe anul 2023 și anume; 
-inventarierea terenurilor; 
-executare PUG; 
-achiziție teren intravilan pentru magazie primărie; 
-Registrul Electronic Național al Nomenclaturilor Stardale (RENNS); 
-finalizare  Scoala Delea; 
 Domnul primar Chiratcu Ionel arată în cuvântul său că  ne-ar trebui  pentru proiectele pe 
care le avem, un buget dublu decât cel actual. Pentru anul 2023,am  încheiat un contract pentru 
efectuarea măsurătorilor cadastrale sistematice, lucrăm pentru  definitivarea și aprobarea PUG-
ului,ne mai trebuie un aviz de la Ministerul Culturii,dorim să achiziționăm un teren intravilan 
aici în centru,am întețes că moștenitorii lui Solomon Gheorghe ar dori să vândă ,pentru a inființa 
o piață agroalimentară, am aprobat după cum stiți întocmirea  Nomenclatorului stradal care  este 
absolut necesar pentru identificarea și denumirea străzilor,alocarea de numere fiecărui imobil și 
amplarsarea de indicatoare cu denumirea străzilor, Scoala Delea nu este finalizată,intenționăm să  
o definitivăm anul acesta și să facem recepția obiectivului.  
 Domnul consilier Florescu Cătălin vine cu propunerea pentru continuarea lucrărilor la 
biserica din satul Uncești,deoarece există riscul de demolare a pereților care stau neacoperiți de  
ani de zile,și este păcat de banii care s-au investit acolo. 
 Domnul consilier Pintilie Neculai solicită și pentru biserica din satul Delea un sprijin 
pentru definitivarea casei praznicale.  
 Domnul primar  înțelege nevoile bisericilor unde ar trebui întreg bugetul,pentru  biserica 
din satul Uncești se pot face proiecte prin consiliul județean pentru definitivarea lucrărilor,este 
biserica  lor să se ocupe împreună cu preotul din parohie,pentru casa praznicală din satul Delea 
ar mai trebui vreo 15.000 lei, vom avea în vedere anul acesta,trebuie terminat acoperișul la   
biserica din centru cât mai repede,vom avea în vederea utilizarea banului public în mod eficient, 
prin realizarea  tuturor obiectivelor propuse.     
           Nemaifiind discuţii la acest  punct al ordinii de zi,se supune la vot proiectul de hotărâre 
care este aprobat cu votul celor 12 consilieri prezenti.  
           Nemaifiind alte discuții, domnul Pintilie Neculai ,  președinte de ședință declară închise 
lucrările ședinței. 
 Drept care am incheiat prezentul proces-verbal astazi data de mai sus.  
 
 
Presedinte  de sedinţă, 
      Consilier,                                                                               Secretar general, 
  Pintilie Neculai                                                                          Solomon Tansa   
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 


